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 پیست نقش جهان دیگر توجیه 
فنی ندارد

 رئیس هیئت دوچرخه سواری استان اصفهان با اشاره به 
پیست  این  پیست دوچرخه سواری نقش جهان گفت:  پروژه 
به قدری فرسوده و ناقص است که ادامه اجرای آن از نظر فنی 
توجیه ندارد و اصفهان برای پاسخگویی به نیاز قهرمانان خود، 
نیازمند احداث یک پیست سرپوشیده استاندارد با حمایت ملی 
است. به گزارش ایمنا، اصفهان با همه ظرفیت ها و قهرمانان 
پیست  یک  کشور  دوچرخه سواری  گم شده  حلقه  ملی اش، 
استاندارد هم ندارد، درحالی که حتی استان های کوچک تر به 
رسول  اظهارنظر  این  شده اند.  مجهز  زیرساخت هایی  چنین 
فاجعه  عمق  دوچرخه سواری،  فدراسیون  رئیس  اسدی، 
با  استانی  می کند،  مشخص  را  اصفهان  رکاب زنان  برای 
سابقه ای دیرینه و ملی پوش المپیکی، اما فاقد یک پیست که 
استانداردهای اولیه تمرین را داشته باشد. این در حالی است که 
پس از به زمین خوردن کلنگ احداث دهکده المپیک، پیست 
دوچرخه سواری یکی از اماکن ورزشی جانمایی شده بود، اما 
به گفته مسئولان هیئت دوچرخه سواری این پروژه در مرحله 
فونداسیون باقی مانده و باگذشت زمان، دیگر از نظر فنی توجیه 

ادامه ندارد.
Á  تکمیل پیســت نقش جهان توجیه فنی 

ندارد
 اسماعیل پناهنده، رئیس هیئت دوچرخه سواری استان 
اصفهان با تأیید این وضعیت گفت: پیست نقش جهان به قدری 
قدیمی شده که حتی اگر بخواهیم کار را ادامه دهیم، توجیه فنی 
ندارد، ساخت یک پیست سرپوشیده جدید نیازمند بودجه کلانی 
است و باید به عنوان یکی از طرح های ملی تعریف شود. با اشاره 
به جلسات برگزارشده با استاندار و رئیس فدراسیون افزود: در 
حال حاضر رایزنی هایی با وزارت ورزش در جریان است تا این 
پروژه در سطح ملی به تصویب برسد، ساخت چنین مجموعه ای 
شأن  در  پیستی  شایسته  اصفهان  اما  است؛  سنگین  بسیار 
ورزشکاران خود است. نبود پیست، دوچرخه سواران اصفهانی را 
به تمرین در معابر عمومی و جاده های شهری واداشته است، 
شرایطی که از نظر ایمنی و استانداردهای حرفه ای، فاصله 
زیادی با شرایط مطلوب دارد و هرازچندگاهی خبری از تصادف 
و وقوع حادثه برای ورزشکاران دوچرخه سواری و رشته سه گانه 
منتشر می شود. پروژه پیست دوچرخه سواری نقش جهان بیش 
از یک دهه پیش آغاز شد؛ اما تنها پنج درصد پیشرفت داشته و 
عملًا متوقف شده است، اصفهان در سال های اخیر به واسطه 
فعالیت باشگاه هایی نظیر سپاهان )در بخش آقایان( و برج پلیمر 
)در بخش بانوان(، موفقیت های متعددی در رقابت های ملی 
به دست آورده؛ اما به رغم این جایگاه، فاقد حداقل زیرساخت 
این  باوجود  نیز  ملی  سطح  در  است.  تخصصی  تمرینی 
محدودیت ها ورزشکاران بسیاری در دو بخش مردان و زنان 
به تیم ملی معرفی شده اند، اما کارشناسان این رشته بر این باور 
هستند که استمرار این وضعیت می تواند موجب افت عملکرد 
ورزشکاران حرفه ای استان و کاهش انگیزه در نسل های آینده 
شود، فدراسیون و هیئت استانی امیدوار هستند با تعریف این 
پروژه به عنوان یک طرح ملی، مسیر ساخت نخستین پیست 

سرپوشیده استاندارد در مرکز ایران هموار شود.

 خط دفاع گاندوها باز هم 
اوت انداز دارد

 نادر محمدی، مدافع فصل گذشته تیم فوتبال ذوب آهن و 
متخصص اوت های بلند دو فصل دیگر با این تیم تمدید کرد.

 باشگاه ذوب آهن اصفهان در شروع پروژه حفظ مهره های 
کلیدی خود برای فصل آینده لیگ برتر فوتبال، قرارداد نادر 
محمدی، مدافع چپ جنگنده اش را به مدت دو فصل دیگر 
تمدید کرد. این مدافع ۲۸ساله که با پرتاب های عجیب وغریب 
اوت دستی اش شناخته می شود، فصل گذشته یکی از بازیکنان 
پرتلاش ذوب آهن در خط دفاعی بود. محمدی پس از حضوری 
مؤثر در تیم های فوتبال پیکان تهران و گل گهر سیرجان، فصل 
گذشته با پیراهن سبز ذوب آهن در ۱۶ بازی لیگ برتر به میدان 
رفت و باقدرت بدنی بالا، جنگندگی در نبردهای یک دریک و 
البته همان اوت های بلند معروفش، نقش مهمی در برنامه های 
دفاعی و هجومی این تیم زیر نظر محمد ربیعی ایفا کرد. باشگاه 
ذوب آهن در شرایطی قرارداد نادر محمدی را تمدید کرد که 
در کنار حفظ مهره های مؤثر، به دنبال ساختن تیمی متعادل از 
نظر تجربه و انرژی است و نادر محمدی در این ترکیب یکی 
از قطعات مهم پازل به حساب می آید؛ بازیکنی که با چند سال 
تجربه بازی در سطح اول فوتبال ایران، می تواند به انسجام 
دفاعی تیم قاسم حدادی فر کمک زیادی کند. محمدی حالا 
با انگیزه ای مضاعف وارد چهارمین فصل حضورش در اصفهان 
خواهد شد؛ فصلی که ذوب آهن به دنبال حضوری پرقدرت تر و 

پرامتیازتر در لیگ برتر است.

 صعود ۱۱ پله ای موی تای ایران 
در جهان

 موی تای ایران با صعودی ۱۱ پله ای در جایگاه دوازدهم 
رقابت های قهرمانی جهان قرار گرفت. به گزارش ایرنا، در 
پایان مسابقات موی تای قهرمانی جهان که با حضور بیش از 
هزار موی تای کار از ۷۵ کشور طی روزهای یکم تا دهم خرداد 
به میزبانی آنتالیای ترکیه برگزار شد، تیم ایران با کسب یک 
نشان طلا، یک نقره و ۵ برنز در جایگاه دوازدهم جهان ایستاد. 
همچنین تیم کشورمان برای نخستین بار موفق به کسب مدال 
طلای بخش پاراموی تای شد. نمایندگان ایران برای اولین بار 
نیز در بخش اجرای فرم صاحب مدال شدند. در پایان این دوره 
از پیکارهای جهانی، تیم های روسیه با ۱۷ طلا، ۲ نقره و ۱۷ 
برنز، اوکراین با ۶ طلا، ۳ نقره و ۳ برنز، فیلیپین با ۵ طلا، ۲ 
نقره و ۴ برنز و ترکیه با ۴ طلا، ۱۴ نقره و ۱۰ برنز به ترتیب 
در رده های اول تا چهارم قرار گرفتند. تیم ملی ایران به دلیل 
کارشکنی سفارت یونان در صدور روادید، شرکت در رقابت های 
جهانی ۲۰۲۴ را از دست داد و در آخرین حضور خود در این 
مسابقات و در سال ۲۰۲۳ با کسب ۲ نقره و یک برنز در مکان 

بیست و سوم جهان ایستاده بود.

 از بیرانوند تا مبینا نعمت زاده؛ 
ماجرای پیشکش صندلی دانشگاه به قهرمانان ورزشی

مهـرداد جابـری دررابطه بـا شـرایط تیم 
فوتسـال پالایش نفت اصفهـان، اظهار 
کـرد: باتوجه به مسـائلی کـه پیش آمده 
و همه تقریبً در جریان هسـتند شرایط 
پالایـش نفـت امسـال خـاص اسـت. 
بحـث بودجه یکـی از موضوعات اصلی 
اسـت. مدیریـت بودجه باشـگاه اعـلام کرد کـه باتوجه به 
بودجـه مدنظـر قصـد داریم یـک تیم خوب جمـع کنیم و 
در مسـابقات امسـال لیگ برتر شـرکت کنیم. او ادامه داد: 
مـا نیـز با صحبت هایی که در چند جلسـه بـا هیئت مدیره 
و مدیرعامل باشـگاه داشـتیم، به این جمع بندی رسـیدیم 
کـه در خدمتشـان باشـیم و تمـام تـوان و تلاشـمان را 
انجـام دهیـم تـا امسـال یک تیم بسـیار خوب و در شـان 
شـخصیت پالایش نفت اصفهان بسـازیم. سـرمربی تیم 
فوتسـال پالایـش نفـت اصفهان بـا بیان اینکـه باتوجه به 
بودجـه ای که داشـتیم، سـعی کردیم تعـدادی از بازیکنان 
بیرونـی مدنظـر را جـذب کنیـم و بقیه تیـم را از بچه های 
اصفهان تشـکیل دهیم، تصریح کرد: تمام تلاشـمان این 

اسـت که امسـال یک تیم خوب، باتجربه و جوان بسـازیم 
و تاحدامـکان از ظرفیت هـای خـود اصفهـان اسـتفاده 
کنیـم. فکـر می کنـم در ایـن زمینـه تـا حـدودی موفـق 
بودیـم. جابـری اضافـه کرد: هدف باشـگاه این اسـت که 

شـخصیت پالایش نفـت را حفظ کنیم و تیـم در رده های 
بـالای جـدول قـرار گیـرد. ما نیـز باتوجه بـه ایـن دیدگاه 
کار خـود را شـروع کردیـم و بـه هدفمان خواهیم رسـید. 
او در خصـوص بـازی هفتـه اول لیگ برتر فوتسـال برابر 

بهشـتی سـاز گرگان، گفت: تیم بسـیار خوبی اسـت که از 
لیـگ یـک صعود کـرده و تعـدادی از نفرات لیـگ برتری 
را نیـز جـذب کرده اسـت. قطعً تیم هایی کـه از لیگ یک 
می آینـد، باتوجه بـه شـرایط بـازی، در ابتـدا خیلـی خـوب 
عمـل می کننـد و چون ذهنیـت و شـرایط بـازی را دارند، 
بـازی سـختی پیـش رو داریم، امـا ماهم تمام تلاشـمان 
را می کنیـم کـه در بـازی اول تمـام امتیـازات را بگیریـم. 
سـرمربی تیم فوتسـال پالایش نفـت اصفهـان دررابطه با 
مدعیـان قهرمانـی ایـن فصـل از رقابت هـای لیـگ برتر 
فوتسـال، گفـت: پیش بینـی قهرمـان و مدعیـان، کمـی 
سـخت اسـت؛ زیرا لیگ شـروع نشـده و حداقل باید پنج 
یا شـش هفته از لیگ بگذرد تا مدعیان مشـخص شـوند، 
امـا برخی تیم ها همیشـه جـزو مدعیان بودنـد و باتوجه به 
یارگیـری کـه داشـتند جـز مدعیـان حسـاب می شـوند. 
بااین حـال شـرایط ممکن اسـت تغییر کنـد و تیم هایی به 
جمـع مدعیان بپیوندند که کسـی واقعً باورش نمی شـود. 
فکر می کنم امسـال لیگ بسـیار سـختی داریـم و از حالا 

نمی تـوان گفـت کـدام تیـم قهرمان خواهد شـد.

 هدف پالایش نفت اصفهان حضور در جمع تیم های بالای جدول است

 سرمربی را باید پیشکسوتان 
انتخاب کنند

 سرپرست سابق تیم فوتبال استقلال با انتقاد از روند 
انتخاب سرمربی این تیم، گفت: وقتی پول نبود همین 
پیشکسوت ها در کنار تیم بودند؛ اما حالا که پول آمده چرا 

باید سیدورف بیاید و سرمربی انتخاب کند.
 بیژن طاهری در گفتگو با مهر، دررابطه با قهرمانی تیم 
فوتبال استقلال تهران در جام حذفی و کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان آسیا ۲ برای فصل آینده اظهار داشت: 
خیلی خوشحالم و این قهرمانی را به همه کسانی که 
هواداران  از  می گویم.  تبریک  کشیدند  زحمت  برایش 
بودند.  تیم  پشت  که همیشه  می کنم  تشکر  استقلال 
با اینکه شرایط تیم اصلًا خوب نبود، اما استقلال مزد 
حمایت هوادارانش را گرفت. این قهرمانی مبارک همه 
آن ها باشد. امیدوارم باشگاه استقلال از همین حالا برای 
فصل آینده برنامه ریزی کند و یک تیم قوی را روانه 
مسابقات لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا کند. طاهری 
درباره صحبت هایی که پیرامون نقش کلارنس سیدورف 
من  گفت:  شده،  مطرح  استقلال  سرمربی  انتخاب  در 
اصلًا اعتقادی ندارم که سیدورف بیاید و برای استقلال 
سرمربی انتخاب کند. ما این همه پیشکسوت داریم که در 
جام جهانی و جام ملت های آسیا بازی کرده اند و سال ها 
در فوتبال ایران و اروپا حضور داشتند. چرا باید فردی 
مثل سیدورف تصمیم گیرنده باشد؟ وقتی پول نبود، همین 
پیشکسوت ها در کنار تیم بودند، حالا که پول آمده، چرا 
باید سیدورف بیاید؟ این بی احترامی به پیشکسوت های 
استقلال است. پیشکسوت استقلال درباره صحبت های 
مجتبی جباری که اعلام کرده فقط به عنوان سرمربی 
در استقلال می ماند، تصریح کرد: به نظر من مجتبی 
جباری عجله کرد. هنوز شرایط مشخص نیست و چنین 
من  شود.  تمام  خودش  ضرر  به  می تواند  اظهارنظری 
بارها گفته ام که نباید سرمایه های استقلال را بسوزانیم. 
همان طور که برخی چهره ها درگذشته سوختند، جباری 
هم ممکن است مسیرش را از دست بدهد. بهتر است 
او فعلًا تجربه کسب کند و با مشاوران آگاه تری صحبت 
کند. بیژن طاهری در خصوص نیازهای نقل وانتقالاتی 
استقلال گفت: استقلال به هشت بازیکن طراز اول نیاز 
دارد. بیشترین نیاز در خط دفاع، دفاع وسط، وینگرهای 
چپ و راست و جذب دو مهاجم گل زن است. اگر این 
اتفاق بیفتد، استقلال می تواند باقدرت در لیگ آینده و 
لیگ قهرمانان آسیا شرکت کند. او درباره مبالغ بالای 
قرارداد بازیکنان خاطرنشان کرد: سطح اختلاف مالی در 
فوتبال ایران واقعً زیاد شده و این نتیجه چشم وهم چشمی 
و فعالیت برخی دلال هاست. من مخالف گرفتن دستمزد 
تفاوت  این قدر  نباید  اما  نیستم،  بازیکنان  توسط  خوب 
فاحش ایجاد شود. چند سال پیش قراردادها معقول بود، 
ولی حالا به صد یا صد و پنجاه میلیارد رسیده، فوتبال 

عمر کوتاهی دارد؛ ولی باید تعادل حفظ شود.

وعده شغل و زمین دادند، اما 
عملی نکردند

 بانوی ملی پوش پارادوومیدانی گفت: مسئولان خوزستان 
به ما وعده شغل و اهدای زمین دادند، اما به آن عمل 
نکردند، آن هم درحالی که حرف اولمان در همه جلسات، 

شغل بود.
 الهام صالحی، ملی پوش پارادوومیدانی و دارنده مدال 
برنز پرتاب نیزه در پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس، در گفت وگو 
با تسنیم، درباره محقق نشدن وعده هایی که مسئولان 
خوزستان سال قبل مطرح کرده بودند، اظهار داشت: سه، 
چهار ماه بعد از آنکه از پارالمپیک برگشتیم، پاداش نقدی 

را دادند. 
همان جا و البته قبل از آن گفته بودند که ۲۰۰ متر زمین 
مسکونی و ۵ هکتار زمین زراعی می دهند. من که در 
ایذه هستم، اما نمی دانم بچه هایی که در خوزستان حضور 
دارند، چیزی عایدشان شده باشد که البته بعید به نظر 
می رسد. او ادامه داد: به ما گفته بودند که زمین را در ایذه 
در نظر گرفته اند که به هر نفر ۲۰۰ متر زمین می دهند، 
اما پس از چند ماه عنوان کردند که این زمین به دو 
نفر می رسد. عجیب اینکه بدترین جای ایذه را در نظر 
گرفتند که قابل استفاده نیست و نمی شد کاری کرد. من 
حتی به استانداری خوزستان نامه زدم که اگر هنوز روی 
حرفشان برای دادن زمین هستند، همان را در اهواز در 
نظر بگیرند که البته تا الان نه نتیجه ای حاصل شده و نه 

خبری نشده است. 
تا چند سال  که  گفتند  زراعی هم  زمین  در خصوص 
دست خودمان باشد و در آن درخت بکاریم و... که شرایط 
سختی بود. در واقع شرایطی را در نظر گرفتند که من 
نمی توانستم کاری کنم. می توانم این مثال را بگویم که 
واقع  در  را می گیری«.  نخواهی، دمش  را  ماهی  »اگر 
شرایط سختی را گذاشته اند که اصلًا سمت آن نرویم. 
دارنده مدال برنز پارالمپیک درباره وضعیت شغلی عنوان 
کرد: در خیلی از جلسات حرف اولمان درباره شغل بود 
و می گفتیم که اولویت بچه ها شغل است و مسئولان 
نیز هر دفعه قول می دادند که انجام می شود. کسانی که 
مدال آور پارالمپیک بودند، این امتیاز را دارند که »استخدام 
افتخاری« شوند. بنی تمیم مدیرکل ورزش و جوانان استان 
خوزستان هم خیلی قول داد. البته او تلاشش را کرد، ولی 
ظاهراً مشکلی بوده که انجام نشده است. من شخصً 
خیلی در این باره تلاش کردم و حتی نماینده ایذه در 
مجلس نیز تلاش زیادی داشت، اما فعلًا به نتیجه نرسیده 
است. به نظرم اگر بخواهند، می توانند انجام بدهند، ولی 
ما را به یکدیگر پاس می دهند. صالحی تصریح کرد: روی 
شغل صددرصد حساب کرده و می کنم. نفراتی که در 
پارالمپیک توکیو مدال گرفتند، استخدام شده بودند و این 
از شانس خوبشان بود. بعد از پارالمپیک پاریس، فقط من 
در جمع بانوان اعزامی از خوزستان مدال گرفتم که کسی 

هنوز کاری نکرده است.

 علیرضـا بیرانونـد اولیـن ورزشـکاری نیسـت که بـا رانت 
و رابطه از تسـهیلاتی برای تحصیل در دانشـگاه اسـتفاده 

کـرده و احتمـالًا آخریـنِ آن هم نخواهـد بود. 
چنیـن انتظاری از سـوی چهره هـای ورزشـی باید متوقف 
شـود؛ چند مـاه پیش مبینـا نعمـت زاده هم خواسـتار ورود 

به رشـته پزشـکی بدون کنکور شـد.
 بـه گـزارش تابنـاک، یک اسـتاد دانشـگاه گفـت: درد آن 
نیسـت کـه به جناب بیرانونـد دکتر بگویند یـا نگویند، درد 
آن اسـت که او شـانس بالایی دارد که بعد از دکتر شـدن 

حتی اسـتاد دانشـگاه شود.
 مگـر نمونه هـای این چنینی که ایـن لباس را پوشـانده اند 
کـم هسـتند؟ علیرضـا بیرانونـد کـه فصـل موفقـی را بـا 
تراکتـور پشـت سـر گذاشـت و قهرمـان لیـگ برتر شـد، 
یکبـار دیگـر اثبـات کـرد کـه عـلاوه بـر جوایز فـردی و 
تیمی، مسـتحق دریافت حاشیه سـازترین فوتبالیست فعلی 

فوتبـال ایران اسـت.
 بازیکنـی کـه یکبار با مقایسـه نسـل ها و ادعـای عجیب 
و نادرسـت مبنـی بـر اینکـه نسـل فعلـی، برتریـن نسـل 
تاریخ فوتبالمان اسـت حاشیه سـاز شـد و بار دیگر با فسـخ 
جنجالـی و یک طرفه قـراردادش با پرسـپولیس. پرونده ای 
که همچنان مفتوح اسـت و رأی قطعی و نهایی آن اعلام 
نشـده؛ البتـه بیرو سـال قبل تـر هم بـه واسـطه مذاکره با 

مدیران وقت باشـگاه اسـتقلال، جنجال سـاز شـد.
 از همـه اینهـا کـه بگذریـم، علیرضـا بیرانونـد دروازه بـان 

توانمنـدی اسـت کـه در سـال های گذشـته موفـق شـده 
پیراهـن شـماره یـک تیـم ملـی را هـم از آن خـود کند و 
خالـق صحنه هایـی ماندگار چه در فوتبال باشـگاهی و چه 

در سـطح ملـی بوده اسـت. 
بیرانونـد ۳۲سـاله در مسـیری قـرار داشـته کـه توانسـته 
عـلاوه بر کسـب موفقیت و جایـگاه ممتاز، آن را اسـتمرار 
هـم ببخشـد و بی تردیـد ایـن مهـم در ورزش حرفـه ای و 

قهرمانی، بسـیار سـخت اسـت.
 بـا ایـن اوصـاف، بیـرو به تازگـی جنجالـی به پـا کـرد که 
نه تنهـا آتـش آن دامـان خـود او را خواهـد گرفـت، بلکـه 
یکبـار دیگـر تلنگـری بـه مسـئولان بـود و افکارعمومی 
را بـه سـمت نارضایتـی و شـاید هـم ناراحتـی سـوق داد. 
بیـرو در مصاحبه تلویزیونی اخیـرش در تلویزیون، واکنش 
بحث برانگیز و خبرسـازی به سـوالی در خصوص وضعیت 

سـربازی خود داشـت. 
دروازه بـان تراکتور گفت: »دانشـجوی دکتـری فیزیولوژی 
دانشـگاه آزاد خرم آباد هسـتم.« او جمـلات عجیبی هم به 
ادعـای دانشـجو بـودن خـود در مقطـع دکترا اضافـه کرد: 
»سـر جلسـه کنکـور که رفتـم بـالای برگه آزمـون دنبال 
جایـی بودم که اسـمم را بنویسـم درحالی که اسـامی تایپ 

شـده بود. 
هـم سـؤالات را به صـورت ده بیسـت سـی چهـل جـواب 
دادم و اطـلاع دادنـد کـه نتیجه خوب بـوده!« این جملات 
کافـی بـود تـا بلافاصلـه مـوج واکنش هـا در رسـانه ها 

و فضـای مجـازی شـکل بگیـرد. تعـدادی از کاربـران بـا 
تمسـخر بیرانوند، مواردی چون سطح سـواد و درآمدی که 
از فوتبـال دارد را کنـار هم قرار دادند. مسـئله ای که چندان 
درسـت و بجـا نیسـت؛ چـون بیـرو پـول مهـارت، تلاش 
و اسـتعداد خـود در فوتبـال و بـه طـور خـاص دروازه بانـی 

را می گیـرد.
 اما بدیهی اسـت که ماجرای تحصیل او در سـطوح بالای 
دانشـگاه و ادعای دانشـجوی دکترا بـودن، بحث برانگیز و 

قابل نقد اسـت. 
هرچنـد بـا واکنش های رسـمی از جملـه رئیس دانشـگاه 
آزاد خرم آبـاد مواجـه شـد و او گفـت: »بیرانوند دانشـجوی 

دکتری نیسـت.
 او دانشـجوی ارشـد ماسـت، اگـر این ترم دفـاع نکند باید 
بـه سـربازی برود.« بااین حال، پیشـکش صندلی دانشـگاه 
و اسـتفاده احتمالـی از رانـت و رابطـه بـه دلیل شـهرت و 
فوتبالیسـت بزرگ یـا »ملی« بـودن، به هیچ عنوان صحیح 

و قابل پذیرش نیسـت.
 صندلی هـای دانشـگاه بـرای عمـوم مـردم و قشـرهایی 
اسـت کـه از هیچ پارتـی و رابطه و رانتی برخوردار نیسـتند 

و تنهـا امیدشـان به تحصیل و پیشـرفت اسـت. 
جوانانـی از سراسـر کشـورمان که برای به دسـت آوردن آن 
تـلاش می کننـد و زحمـت می کشـند و قرار اسـت پس از 
سـال ها تحصیـل و طی کـردن مـدارج عالـی، در راسـتای 

تخصـص خود شـغلی انتخـاب و امرارمعـاش کنند.

 نکتـه نگران کننـده ایـن اسـت کـه بیرانونـد نـه اولیـن 
چهره ورزشـی اسـت کـه گام در چنین مسـیری گذاشـته 
و نـه آخریـن آن. به دسـت آوردن صندلـی دانشـگاه بـدون 
هیـچ تلاش و بعضً شایسـتگی ای از سـوی ورزشـکاران، 
مسـبوق به سـابقه اسـت و برای آن مثال هـا و نمونه های 

پرشـماری وجـود دارد. 
یـا همین چنـد ماه پیش که چنیـن انتظار و درخواسـتی از 
سـوی مبینا نعمت زاده، حسـابی جنجالی شـد و تا مدت ها 

بحـث و نقـد در خصوص آن در جامعه ادامه داشـت. 
مبینـا نعمـت زاده کـه موفـق شـد مـدال برنـز المپیـک 
پاریـس را در رشـته تکوانـدو به دسـت آورد، در یک برنامه 
تلویزیونـی به شـکلی صریـح درخواسـت خـود از مقامات 
بابـت موفقیـت در المپیـک را بیـان کـرد؛ ورود بـه رشـته 

علـوم پزشـکی دانشـگاه تهـران بـدون کنکور. 
ایـن مـدال آور المپیکـی گفـت کـه به واسـطه حضـور در 
تمرینات فرصت درس خواندن نداشـته؛ اما درسـش بسـیار 

خـوب اسـت و می توانـد پزشـکی بخواند.
و  مـردم  نگرانـی  و  ناراحتـی  باعـث  آنچـه  خلاصـه   
کارشناسـان و دلسـوزان کشـور و آینـده ایران می شـود را 

یافـت.  اسـتاد دانشـگاه،  می تـوان در واکنـش یـک 
حسـین آخانـی، اسـتاد دانشـگاه تهـران در واکنـش بـه 

ماجـرای دکتـری علیرضـا بیرانونـد گفتـه اسـت: 
»کاری بـه شایسـتگی آقـای بیرانونـد به عنـوان چهـره 
ورزشـی نـدارم. او به عنـوان یـک چهـره ملـی جایـگاه 
خـودش را دارد و مـردم و دوسـتدارانش هـم او را دوسـت 

دارند.
کشـور،  دانشـگاه های  در  می دانـم  کـه  مدت هاسـت   
و  دکتـری  کنکورهـای  غیردولتـی  چـه  و  دولتـی  چـه 

رسـیده.  ابتـذال  اوج  بـه  کارشناسی ارشـد 
اگـر مملکـت حسـاب وکتاب داشـت بعدازایـن مصاحبـه 
کـه  کنکـوری  دسـت اندرکاران  همـه  بلافاصلـه 
پذیرفته شـدگانش بـه ایـن شـکل انتخـاب می شـوند را 

می کردنـد. دسـتگیر 
 درد آن نیسـت کـه بـه جنـاب بیرانونـد دکتـر بگوینـد یا 
نگوینـد، درد آن اسـت کـه او شـانس بالایـی دارد که بعد 
از دکتر شـدن حتی اسـتاد دانشـگاه شـود. مگر نمونه های 
این چنینـی کـه ایـن لبـاس را پوشـانده اند کم هسـتند؟« 

ورزش ایران خارج از گود 

 رئیـس فدراسـیون والیبـال گفـت: امسـال دنبـال نتیجه 
گرایـی نیسـتیم، نگاهمـان این اسـت کـه روال نزولی که 
طـی چنـد سـال اخیـر داشـتیم را بـه روند صعـودی تغییر 

دهیـم و مطمئـن باشـید کـه این اتفـاق رخ خواهـد داد.
 بـه گزارش ایسـنا، میلاد تقـوی اظهار کرد: مـا آمدیم که 
در کنـار خانـواده ورزش بـا آرمان هـای مقـدس بنیان گذار 
انقـلاب تجدید میثاق داشـته باشـیم، امیدواریم که بتوانیم 

ادامه دهنـده خوبی برای این مسـیر باشـیم. 
او در پاسـخ بـه ایـن پرسـش که مسـیر رشـد و پیشـرفت 
والیبـال را چگونـه ارزیابـی می کنیـد، افزود: مسـیر خوبی 
را پیـش می رویـم. البتـه ایراداتـی وجـود دارد کـه سـعی 
می کنیـم ایـرادات را برطـرف کنیـم؛ اما مسـیری که الان 
می رویـم بـه نتایـج خوبـی در ۲ تـا ۳ سـال آینـده ختـم 
خواهـد شـد. او ادامـه داد: برخی هـا مـا را بـا کشـور ژاپـن 
مقایسـه می کننـد. کشـور ژاپـن ۷ سـال باخـت تـا بتواند 
ببـرد، در کشـور مـا یـک باخـت هم ممکن اسـت مسـیر 

نظـرات را تغییـر دهد.
 از نظـر سـنی مـا دومیـن تیـم جـوان لیـگ ملت هـای 
جهـان هسـتیم. بایـد کمی صبور باشـیم. این کـه در یک 
بـازی تدارکاتـی ببازیـم و مربـی تغییر کند نتیجـه آن این 
می شـود کـه مرتـب مربـی عـوض کنیـم. ایـن نـگاه را 
نداریـم و قطعـً پیاتـزا باتوجه بـه قـراردادی کـه دارد بایـد 

فرصت داشـته باشـد تـا اشـتباهات را اصـلاح کند، ضمن 
ایـن که دیشـب یک بازی کاملًا دوسـتانه با ایتالیـا بوده و 
مـا نمی دانیـم که سیاسـت مربـی در این بـازی چه چیزی 
بـوده که بخواهیـم اظهارنظر کنیم و اعـلام هم نمی کنیم 

کـه سیاسـت او چـه چیـزی بـوده اسـت. منطقـی اسـت 
کـه منتظـر بمانیم بـرای لیـگ ملت هـا و عملکـرد پیاتزا 
را آنجـا ببینیـم. امـا بارهـا در رسـانه های مختلـف گفتـم 
صبـور باشـید. وی گفـت: ما امسـال دنبال نتیجـه گرایی 

نیسـتیم، نگاهمـان ایـن اسـت کـه روال نزولـی کـه طی 
چنـد سـال اخیر داشـتیم بـه روند صعـودی تغییـر دهیم و 
مطمئـن باشـید که ایـن اتفـاق رخ خواهـد داد. همان طور 
کـه می بینید جنس بازی ها نسـبت به سـال های گذشـته 
خیلی متفاوت شـده اسـت. قرار نیسـت برابر ایتالیا که جزو 
تیم هـای برتـر جهـان محسـوب می شـود طی یک سـال 
ایـن تیم را شکسـت دهیم. تقـوی اظهار کـرد: از هواداران 
ایـن خواهـش را دارم که اعتمادبه نفس بازیکنـان را پایین 
نیاورنـد. اگـر انتظـار دارید که بازیکنان برای شـما بجنگند 
کـه توقـع بـه جایی اسـت مـا باید نقـش حمایتی خـود را 
به عنـوان هـوادار بـه بهتریـن شـکل ممکن نشـان دهیم. 
اگـر در جایـی ورزشـکاری از نظـر روانـی نیاز بـه حمایت 
داشـته باشـد همه ما بایـد پـای کار باشـیم. اعتمادبه نفس 
بازیکنـان بـرای ما اهمیـت زیـادی دارد. او در پایان گفت: 
مـا چنـد گـروه مربـی در تیم ملـی داریم. یـک مربی مثل 
پیمـان اکبـری داریـم که تحت نظـارت پیاتـزا یک تیمی 
را مدیریـت می کنـد، یـک زمانی نیز کمک مربیانـی داریم 
کـه کنـار ایـن مربیـان کار می کننـد و مربیانی نیـز داریم 
کـه تمرین دهنده هسـتند و در اردوها حضـور دارند، امروز 
کسـانی که در تمرینـات تیم ملی حضور دارنـد نمی توانند 
همـه بـه مسـابقات اعزام شـوند بیـن آن ها کسـانی اعزام 

می شـوند که توسـط پیاتـزا انتخاب شـوند.

 قرار نیست یک ساله ایتالیا را شکست بدهیم

 

کیمیا گلپیرا 


